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Protokół nr 3/2023 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego 

w dniu 27 lutego 2023 roku 

 

WAK.0012.3.3.2023 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Legionowie                       

w Legionowie. Przewodniczący komisji Pan Piotr Choroś otworzył posiedzenie, witając 

członków komisji i obecnych gości. Lista obecności Radnych i Gości na posiedzeniu stanowi 
załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do głosowania w sprawie przyjęcia zaproponowanego 

porządku obrad: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego                

o omówienie zmian w projekcie uchwały dotyczącej zmian w budżecie Powiatu 

Legionowskiego na 2023 rok, będących w kompetencji Komisji Porządku Publicznego. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że zmiana dotyczy przesunięcia środków w łącznej 

kwocie 12.000,00 zł, przeznaczonych na wpłaty na państwowy fundusz celowy                         

z przeznaczeniem na nagrody dla wyróżniających się funkcjonariuszy Komendy Powiatowej 

Policji w Legionowie - 10.000,00 zł oraz na dofinansowanie kosztów realizacji działań 

niezbędnych dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Legionowie, w tym w zakresie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego - 2.000,00 zł z grupy wydatkowej „dotacje na 

zadania bieżące” do właściwej grupy wydatkowej „wydatki związane z realizacją ich 

statutowych zadań”.  

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń przystąpił do procedury głosowania. Wynik 

głosowania:  

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 
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4. Wolne wnioski. 

 

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że otrzymuje dużo informacji na temat włamań. 

Nadmienił, że na poprzednim posiedzeniu komisji Komendant Policji mówił o tym, że na 

koniec czerwca będzie 28 wakatów w policji. W ocenie Radnego jest to bardzo niepokojące. 

Dodał, że jest dużo przypadków włamań do mieszkań i że zdaje sobie sprawę, że policja 

nie może być wszędzie, ale jeżeli jest za mało patroli, to złodzieje czują się bezkarni. 

Nadmienił, że tak duża liczba wakatów w policji, może zwiększać niebezpieczeństwo 

mieszkańców. Słyszał też o przypadku kradzieży auta z osiedla w Wieliszewie.  

 

Pan Piotr Choroś powiedział, że też słyszał o przypadkach włamań w Gminie Jabłonna. 

 

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że kilka lat temu również była taka fala kradzieży. 

Pojawiło się wtedy dużo patroli policji z Centrum Szkolenia Policji w Legionowie                         

i zauważalne było zmniejszenie tych przypadków. Nadmienił, że może należałoby wrócić 

do takiej praktyki. 

 

Pan Piotr Choroś powiedział, że również uważa, że dobrym pomysłem jest, aby tych patroli 

policji było więcej.  

 

Pan Mirosław Kado powiedział, że na jednym z osiedli w Wieliszewie działa straż sąsiedzka 

i póki co przestały ginąć samochody i nie ma przypadków włamań.     

   

Kolejno odniósł się do policji. Powiedział, że terenów zabudowanych na terenie powiatu 

jest coraz więcej, a z tego co wie, obsada policji jest mniej więcej taka sama jak w roku 

1990. Dlatego policja jest mniej widoczna, bo po prostu ma więcej miejsc do objeżdżenia. 

Podsumował, że wzrasta liczba mieszkańców, a obsada etatowa policji nie jest zwiększana. 

 

 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Pan Piotr Choroś.  

 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego 

        

        Piotr Choroś 

Protokół sporządziła 
Agata Szraga 

 


